
                                      Z á p i s n i c a                                                          

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Cinobani , ktoré sa                                         

           konalo dňa 26.4. 2010   v zasadačke   KD v Cinobani 

 

Prítomní :   podľa prezenčnej listiny  

Počet poslancov : 9 

Prítomní poslanci : 9 

Neprítomní         :  0 

Ospravedlnení :     0 

Neospravedlnení: 0 

 

Hlavná kontrolórka : Bračoková Viera 

Starostka obec : Ing.Mária Švikruhová 

Pracovníci obec :  Balkovská Mária 

1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvorila p. starostka . Privítala prítomných . 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky pre zasadnutie OZ 

Za overovateľov zápisnice p.starostka určila : p. Deákovú Vieru 

                                                                          p. Melichera Jozefa 

Za zapisovateľku  určila p.Balkovskú Máriu  .Zapisovateľka skonštatovala , že sú prítomní   

všetci poslanci a tým je OZ uznášania schopné. 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

- p.starostka prečítala návrh programu , ktorým sa bude riadiť zasadnutie OZ : 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky pre zasadnutie OZ 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

4. Schválenie návrhovej komisie 

5. Kontrola plnenia uznesenia č.4/2010 zo dňa 29.3.2010                                               

6.   Správa  o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky obce 

7.   Správy , návrhy a informácie zo zasadnutí komisií pri OZ 

8.   Schválenie plnenia rozpočtu na I.štvrťrok 2010  

9.   Rôzne -  informácie,žiadosti,zmluvy, ,poplatky  , prevádzkovanie kanalizácie  
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        a ČOV,platby v domove sociálnych služieb , potvrdenie schválenia NFP 4.1 a 1.1  

        operačných programov , informácie o HŠH a Cyklomaratóne a ďalšie kultúrne  

        a športové aktivity , žiadosti o NFP z VÚC , podnety , pripomienky a iné                                                                      

10. Diskusia 

11. Schválenie uznesenia 

12. Záver 

- p.starostka  dala hlasovať za uvedený program zasadnutia 

Za :  Ing.Andrášik J.,Balkovský I.,Poliačik I.,Deáková V.,Gabľasová O.,Hadbavná Z .Kiapeš J., 

MUDr.Kupcová E.,Melicher J. 

 Proti : 0                                                                                                                                            

Zdržal sa : 0 

4. Schválenie návrhovej komisie 

     Predseda : p.Hadbavná Zuzana 

     Člen :        p.Gabľasová Oľga 

     Člen :        p.Poliačik Igor 

Za :  Ing.Andrášik J.,Balkovský I.,Poliačik I.,Deáková V.,Gabľasová O.,Hadbavná Z .Kiapeš J., 

MUDr.Kupcová E.,Melicher J. 

 Proti : 0                                                                                                                                               

Zdržal sa :   0 

 

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ č.4/2010 z 29.3.2010 

   v bode IV.ukladá : 

bod č.1/ Písomne pripraviť návrh organizačného poriadku prevádzkovania multifunkčného 

ihriska na sídlisku v Cinobani – v plnení 

bod.č.2/ Organizačne a technicky sa podieľať na príprave športových a kultúrnych podajatí 

organizovaných obcou r.2010 – v plnení 

bod č.3/ zistiť skutočnosť finančných prostriedkov z rozpočtu obce za účelom zapojenia sa do 

výzvy 4.2.-odpadové hospodárstvo – splnená 

bod .č.4/ pripraviť projektovú dokumentáciu , rozpočtové krytie , vyjadrenia dotknutých – na 

realizáciu budovania rozhľadne na Striebornej cez projekty a výzvy – v plnení 

6. Správa o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky obce 

- p.Bračoková – vysvetlila poslancom jednotlivé plnenia uznesení 

 



                                                                      -   3   - 

- p.Kiapeš – mám pripomienku k uzneseniu č.10/2009 , kde by bolo potrebné ešte jednať o cene 

s majiteľkou pozemku p.Pangrácovou Jurinou, lebo je to pre obec  dôležité , aby sa ten pozemok 

odkúpil 

- p.starostka – vyvolať jednanie s p.Pangrácovou 

Termín : do 31.5.2010                            Zodpovední : sl.Dubravcová Ingrida 

                                                                                       p.Kiapeš Ján 

- p.Poliačik – k uzneseniu č.4/2009 vodovod v Katarínskej Hute za tie parcely , dať to právnikovi 

   nech sa to dá do poriadku 

- p.starostka  - zistíme možnosť odkúpenia , alebo verejného využitia pozemkov na vybudovanie  

    vodovodu v časti Katarínska Huta číslo parcely   911/44, 911/20 

    Termín  :   do     31.5.2010 

- p.starostka dala hlasovať  za predloženú správu hlavnej kontrolórky  

Za  : Ing.Andrášik, Balkovský I.,Melicher J.,Deáková V.,Gabľasová O.,Poliačik I.,Kiapeš J. 

Proti : 0 

Zdržal sa : MUDr.Kupcová E.,Hadbavná Z. 

7. Správy , návrhy a informácie zo zasadnutí komisií pri OZ 

- p.Gabľasová – predseda komisie finančnej a správy majetku 

-  v komisii sme mali  dve žiadosti 

1.Mikroregión Hornohrad – Integrované sociálne centrum Málinec – žiadosť o peňažnú výpomoc 

komisia nedoporučuje schváliť  

2. Peňažná výpomoc do 1.000,- EUR  pri realizácii videofilmu o Františkovi Kreutzovi 

komisia nedoporučuje schváliť 

Za : 0 

Proti :   Ing.Andrášik J.,Balkovský I.,Poliačik I.,Deáková V.,Gabľasová O.,Hadbavná Z .Kiapeš J., 

MUDr.Kupcová E.,Melicher J. 

Zdržal sa : 0 

- p.starostka – predložila na schválenie členský príspevok obce Cinobaňa  do ZMON-u za rok 

2010 na základe stanov v čiastke 0,05 EUR na obyvateľa v prepočte 2.340 obyvateľov , čo činí 

117 ,- EUR 

Za : Ing.Andrášik J.,,Poliačik I.,Deáková V.,Gabľasová O.,Hadbavná Z .Kiapeš J., MUDr.Kupcová  

       E.,Melicher J. 

Proti : 0 

Zdržal sa : Balkovský I. 
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- mimoriadny príspevok pre Mikroregión Hornohrad na zakúpenie programu na účtovníctvo vo 

výške 117 , -EUR  

Za : Ing.Andrášik J.,Melicher J.,Deáková V. 

Proti : 0 

Zdržal sa : Kiapeš J.,Balkovský I.,MUDr.Kupcová E.,Gabľasová O.,Hadbavá Z.,Poliačik I. 

-  p.Melicher – predseda komisie kultúry,telovýchovy,športu,sociálnej a verejného poriadku 

- komisia prerokovala dva body  

 1.Športový deň – 1.mája 

2. Prevádzkový poriadok viacúčelového ihriska – návrh 

p.starostka dala hlasovať za prevádzkový poriadok  

Za :  Ing.Andrášik J.,Balkovský I.,Poliačik I.,Deáková V.,Gabľasová O.,Hadbavná Z .Kiapeš J., 

MUDr.Kupcová E.,Melicher J. 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

p.Melicher – obyvatelia 24 b.j. žiadajú , ak sa dá aby sa ešte urobila nadstavba  siete na 

viacúčelovom ihrisku po šírke 

  Termín : ihneď                                                    Zodpovedná : sl.Dubravcová I. 

- Ing.Andrášik – bude potrebné potom poriešiť aj letné prázdniny s otváracími hodinami 

- p.starostka – všetci ste obdržali pozvánky na 1.mája na otvorenie viacúčelového ihriska, týmto Vás 

zároveň aj pozývam 

- p.Kiapeš – kto bude správcom ihriska , bude na dohodu , alebo pracovný pomer  

- p.starostka – to sa ešte dorieši 

p.Hadbavná – mohol by to robiť niekto aj z aktivačnej činnosti 

 

8. Schválenie plnenia rozpočtu za I .štvrťrok 2010 

Za :  Ing.Andrášik J.,Balkovský I.,Poliačik I.,Deáková V.,Gabľasová O.,Hadbavná Z .Kiapeš J., 

MUDr.Kupcová E.,Melicher J. 

Proti :  0 

Zdržal sa : 0 
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9.Rôzne  

- p.starostka  - na ÚRSO Bratislava sme odoslali návrh na schválenie ceny  za stočné , nakoľko obec 

nemôže  byť prevádzkovateľom , lebo nemáme odborne spôsobilú osobu , ktorá by to mohla 

vykonávať. Bude uzavretá zmluva s firmou FLYMONT , s.r.o. Lučenec - atestáciu má Ing.Karman 

.Návrh ceny je 0,85 EUR/m3. Zatiaľ je konanie pozastavené .Obec bude uzatvárať zmluvy 

s občanmi. 

Za :  Ing.Andrášik J.,Balkovský I.,Poliačik I.,Deáková V.,Gabľasová O.,Hadbavná Z .Kiapeš J., 

MUDr.Kupcová E.,Melicher J. 

Proti : 0 

Zdržal sa :0 

- p.starostka –na základe novely zákona o obecnom zriadení  do 28.6.2010 je potrebné vypracovať 

zásady odmeňovania poslancov OZ , vypracovať štatút , rokovací poriadok a ostatné zákonné 

postupy v zmysle novely 

  Termín : do 28.6.2010                          Zodpovední : p.Pupalová, poslanci OZ ,komisie pri OZ 

 

10/ Diskusia  

-p.Melicher – ďalší mesiac prešiel a nič sa nerobí na tom moste v Maši  

- p.starostka  - p.Klinčok sľúbil , že nám to zdvihne žeriavom ,  asi momentálne nemá čas, 

 ale sa to vybavuje 

- p.Poliačik – v Katarínskej Hute na VPP  pracujú len ženy ? , lebo ja tam vidím len ženy a chlapov  

   nie 

- p.starostka – sú tam aj chlapi , ale sú teraz na ihrisku 

-p.Hadbavná – máte právo dávať fúkať pracovníkom na VPP 

-p.starostka – áno ,majú to na starosti koordinátori 

- od poslancov by som potrebovala pomoc za nelegálne skládky , za dedinou v Cinobani sú 

vyvezené smeti ,vyviezli ich z Katarínskej Huty , lebo sa tam našli nejaké doklady na meno, 

poprosila by som p. poslanca Poliačika nech si to dotyční odpracú 

- p.Kiapeš  - poľovníci mali brigádu tak sústredili odpad pri jarku , neporiadok pri bytovke č.64 

- p.starostka –pri 64 si odpad odpracú občania sami 

- MUDr.Kupcová  - máme v obvode absolventa žurnalistiky, tak by som ho doporučila 

p.Očovanovej 

p.Kiapeš – v akej polohe sú ostatné projekty , rozhľadňa na Striebornej 
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p.starostka – za  rozhľadňu treba konzultovať so sl.Dubravcovou , projekty, atď. 

                  - boli sme vyzvaný na zaslanie podkladov k zmluve a prebiehajú výberové konania 

11/ Schválenie uznesenia         

Za :  Ing.Andrášik J.,Balkovský I.,Poliačik I.,Deáková V.,Gabľasová O.,Hadbavná Z .Kiapeš J., 

MUDr.Kupcová E.,Melicher J. 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

12/ Záver 

  Na záver sa p. starostka poďakovala všetkým prítomným za účasť na zasadnutí OZ     

  

 

 

Zapísala : Balkovská Mária                          Overovatelia : Deáková Viera ....................................... 

                                                                                              Melicher Jozef........................................  

 

 

 

 

 

 

                                                                                Ing.Švikruhová Mária 

                                                                                       starostka obce 

   

 

 


